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1. Belysning ved stien langs bassinet 

 Brian snakker med kommunen og spørger om vi må sætte et målerskab ved 
lygtepælen, og vil de afregne strømmen. 

 Hvis de siger ja, indhenter Brian tilbud 

 Muligvis får vi at vide at det kræver tilslutningafgift mm, som i alt vil løbe op i 
10-15.000 

 Det skal sendes ud til afstemning  

 Hvis det ikke kan lade sig gøre, melder vi det ud. 

 Løsningen med privat tilslutning: der er mange problemer i det 

2. Klipning af græs på fællesarealet ved nr 13 

 Det er grundejerens opgave at vedligeholde rabatten langs grunden. Vi 
henstiller til beboerne at rette sig efter ordenreglementet punkt 3 

 Fællesarealet skal etableres som græsplæne, der kan slås 

 Vi indhenter tilbud på at få arealet jævnet og få sået græs 

3. Skader på vejen ved arbejde på privat ejendom. Det gælder f.eks. vejen fra nr 
7 til nr 13 og nr 52 (containere, lastbiler mm) 

 Den nye vejbelægning er delvist ødelagt. Belægningen (bitumen og sten) er 
delvist skrabet af. Hvad vil det koste at genetablere belægningen? 

 I første omgang får vi vejen fejet, så vi kan vurdere skaderne. 

 Derefter tager vi spørgsmålet op til diskussion igen.  

 Hvis vi vurderer at vejen kræver reparation, kan vi indhente tilbud på det. 

 Derefter kontakter vi de grundejere der er ansvarlige for skaderne 

 Hvis det ikke medfører at vejen bliver repareret, sættes det til beslutning om 
grundejerforeningen skal betale reparationerne 

4. Beskæring og fældning af træ i indhegning ved bassinet 

 Er udført. 

5. Fejning og vej og rensning af kloakker 

 Vi har ikke fået fejet efter sidste vinter, så det skal gøres.  

 Efter løvfald skal vi have suget kloakkerne, så de fungerer. 

6. Hvordan undgår vi at der kommer ukrudt i sprækker i vejen, og langs vejen 

 Vi har en aftale med en gartner, der kommer og sprøjter ukrudt i vejen og 
langs kanter.  


